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Hieronder een aantal vragen van de fractie van Groen Links en de beantwoording mbt

Alternatieve infill kunstgras Koningsland

Vragen naar aanleiding van het raadsvoorstel en de beantwoording schriftelijke vragen  

Alternatieve Infill kunstgras Koningsland

 Is het krediet genoemd in het raadsvoorstel van €96.800 het bedrag dat nodig is voor 1/2 
kunstgrasveld of voor het hele kunstgrasveld? 

o Dit krediet is voor het hele kunstgrasveld.

 Kunt u dit bedrag specificeren?
o Dit bedrag is te specificeren in  

 €80.000 Infill, onderlaag en aanleg exclusief BTW
 €16.800,- BTW.

 Is dit bedrag de meerprijs ten opzichte van rubbergranulaat? Voor de helft of helemaal? 
o Dit bedrag is in zijn totaliteit de meerprijs ten opzichte van SBR rubbergranulaat.

 Is dit bedrag inclusief de voorzorgsmaatregelen om de verspreiding van infill naar de 
omgeving tegen te gaan?

o Nee, dit bedrag is exclusief deze maatregelen. Maatregelen om verspreiding naar de 
omgeving tegen te gaan zouden ook worden getroffen bij aanleg van een veld met 
SBR rubber.

 Als er nog infill rubbergranulaat werd toegepast, moesten deze maatregelen ook 
plaatsvinden. Wat gaat er meer gebeuren dan bij rubbergranulaat? 

o Er gaan niet meer maatregelen worden getroffen als het geval zou zijn bij de aanleg 
met SBR rubber. Maatregelen die getroffen worden zijn:
 Het toepassen van kantplanken met onderhangende rubber strip waardoor 

infill niet van het veld kan rollen. Deze constructie is innovatief en wordt een 
‘infill-guard’ genoemd.

 Het tegelpad rondom het veld wordt aangelegd met een afhangend 
hoogteverschil van buiten naar binnen. Ten behoeve van de afwatering 
zullen aan de binnenkant van het pad kolken worden geplaatst. In het 
eindpunt zit een opvangbak waardoor ook via de riolering geen verspreiding 
plaats kan vinden.

 Kunt u duidelijker aangeven waarom de keuze gemaakt is voor synthetische infill-  die toch 
meer milieubelastend-  in plaats van kurk?



o In de bijgevoegde memo bij het raadsvoorstel zijn de voor- en nadelen van de 
verschillende types infill aangegeven. Helaas heeft kurk als infill nog veel nadelen. Op 
basis van deze gegevens en de kennis van nu is de keus gevallen op EPDM als beste 
infill.

 Bij het gebruik van EPDM is sprake van de mogelijkheid van hittestress.  Door deze infill 
materialen lopen de temperaturen van zo’n veld in het voorjaar op tot boven de 70 graden. 
Dit is ook aangetoond door het RIVM. Heeft u daar rekening mee gehouden? 

o EPDM is verkrijgbaar in verschillende kleuren (Zwart, bruin, beige of groen). Door het 
toepassen van een andere kleur dan zwart warmt het veld minder snel op.

 Welk extern adviesbureau heeft u geconsulteerd? En waren daar kosten aan verbonden? 
o TRS Consultancy uit Burgum en AnteaGroup uit Heerenveen zijn geconsulteerd. Hier 

zijn verder geen kosten aan verbonden geweest.
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